
A Polgármester tájékoztatója az elmúlt időszakról.

Hitelállományunk (24 mFt-os hitelkeret): 2011-10-20 24.000.000 Ft

Kintlévőségeink: 2011-10-20

Oktatási társulás

Ambrózfalva: 4. 548. 211 Ft

Csanádalberti: 9. 045. 815 Ft

Körjegyzőség

Csanádalberti: 1. 708.000 Ft

Inkasszóval behajtott kintlévőségünk 2011-10-20
Ambrózfalva: 639. 789 Ft

Csanádalberti: 537. 771 Ft

Lejárt határidejű számlatartozásunk: 2011-10-20 10. 370. 638 Ft

Közfoglalkoztatottak létszáma: 2011-10-20

férfi 4 órás – 1 fő

nő 4 órás – 7 fő

férfi 6 órás – 1 fő

Nő 6 órás – 2 fő

- 2011.09.16.: A MAG Zrt. technikusai végeztek ellenőrzést a NFÜ megbízásából a Szélessávú
informatikai Hálózat pályázattal kapcsolatban. Az ellenőrök kellő tájékozódást követően
dicsérő szavakkal köszönték meg az üzemeltetőket a gyors és pontos tájékoztatást és a
vendéglátást.

- 2011.10.03.: A Művelődési házban szükségessé vált átalakításokat elkezdtük meglévő
anyagokból a költséghatékonyság jegyében. Az öltöző átalakítása és az érintésvédelem az
intézmény beköltözéséig megvalósult. Az iskolások által eddig használt öltözők
átszervezése a sportcsarnokot használó pedagógusok és az Intézményvezető
megkérdezésével történt. Az Önó által használt mosógép üzembe helyezésénél is
figyelemmel voltunk a költséghatékonyságra.

- 011.10.04.: A Makói Munkaügyi Központba mentem a közfoglalkoztatási mintaprogramok
tájékoztatójára. A kormányhivatal munkatársai által kapott tájékoztató alapján október 15.
és november eleje között tudunk munkaszerződéseket kötni a mintaprogramok keretén
belül. A 22 fő heti 40 órás közfoglalkoztatott bértámogatása 100%, mely mellé a program
keretén belül a pályázatunkban megfogalmazott eszközökre is kapunk pénzbeli támogatást.
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- 2011.10.05.: A Piactéri világítás ellopott kábeleinek pótlása a kései napfelkelte miatt
szükségessé vált, ezért a szükséges szerelvényigényt felmértük és megrendeltük. Az
ellopott kábel helyett felszerelt új kábel majd egy méterrel magasabbra lett felszerelve.

- 2011.10.06.: A KEOP-4.2.0 Fűtéskorszerűsítési pályázatunkat vizsgálták műszaki ellenőrök.
Mindent rendben és szabályszerűnek találtak. Személyes véleményük alapján
megköszönték a hozzáállásunk és megdicsértek bennünket a szakszerű kivitelezésért és
elszámolásért. A kivitelezők jelenlétében az április elejétől szakaszosan tesztüzemben
működtetett napkollektoros rendszer a konyhánál felhasznált használati meleg víz
előállításával havonta közel 75.000 Ft-os megtakarítást eredményezett.

- 2011.10.06.: Egy Makói vállalkozó, Mihályi Zoltán és fia keresett fel egy üzleti ajánlattal.
Ajánlatuk az iskola épületében üzemelő konyha kiszervezésére irányul („Egyebek”
napirendi pontban tárgyalandó)

- 2011.10.10.: A hirtelen lehűlés miatt a közintézményekben a fűtési rendszerek tartalék
kapacitással, de bekapcsolásra kerültek. A szükséges javítási munkák az év közben anyagi
okokból elmaradtak. Az üzembiztonság megteremtése kellő időben megtörtént, de a
szükséges javításokon kívül nem áll módunkban további munkálatokat elvégezni. Az iskola
keleti szárnyán található három tanterem fűtése a csapok javításával, cseréjével és
beállításával lesznek biztosítva. A nyílászárók cseréje után megfelelő hőmérsékletet lehet
majd tartani az intézmény tantermeiben.

- 2011.10.17.: A Makói munkaügyi központban tárgyaltam a szociális földprogram
keretlétszám és kezdési feltételeiről. 13 fő 8órás alkalmazottat foglalkoztathatunk 100%-os
bértámogatással, de a kezdési időpont még nem végleges.

Országgyűlési képviselőnk kérésére minden hónap végén tájékoztatást küldünk a folyamatban lévő
pályázatainkról és hitelállományunkról. Ígérete szerint megpróbál segíteni a politikai tőkéjét
hasznosítva. Október hónapban a civil szervezetek adatairól és elérhetőségeiről kértek
tájékoztatást.

A Tótkomlósi Tűzoltóság segítségével biztonsági megfontolásból több sérült és/vagy kipusztult fát
kell kivágnunk a közintézményeink területén.

A Körjegyzőségi Hivatal ügyfélfogadási rendjét a megnövekedett feladatok miatt kénytelenek
vagyunk szigorúbban betartani, mert rendszeresen ügyfélfogadási időn kívül keresik fel a hivatalt.
Ez alapján a régóta érvényben lévő hivatali rend szerint, kedden délután és szerdán egész nap
nincs ügyfélfogadás a hivatalban.

Pályázatainkról:

- Napelemes pályázatunkról még nem érkezett döntés. A bírálat megtörténtéről azonnal
fogok mindenkit értesíteni.

- Vis Maior pályázataink. (két darab is van: a 2010-évi jégkár következtében, és a 2011
januárjában beadott belvízvédekezésre nyert pályázat.) A pályázatok elszámolása
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folyamatban van. A pályázatokban kikötött tevékenységeket többségében elvégeztük.
Folyamatban van az önkormányzat nagytermének redőny pótlása, melyről még az előző
választási ciklusban döntött a testület, miszerint a teljes pályázatot meg kell valósítani.

- A meghirdetett „Kazánprogram” pályázat eredményéről még nincs hír, csak ígéret. A tervek
szerint Csanádalberti, Nagyér és Pitvaros települések mindegyike kapna egy vegyes
tüzelésű kazánt és a három település közösen egy darab apríték készítőt. A program
keretén belül 100%-os bértámogatással van módunk közfoglalkoztatottak felvételére.

- A BM Önerő alap pályázatunkat a KEOP 4.2.0 pályázattal kapcsolatban elfogadták. A döntés
2011.10.17-én született, de sem az összeget sem egyéb információt még nem közöltek. A
pályázatot a beruházás önerejére kalkulált 40% arányban. 9.617.324 Ft értékben adtuk be a
testület döntése alapján (Határozatszám:120/2011.V.26.). Várhatóan a testületi ülés idején
már több információval szolgálhatunk.

Nem kívántam napra pontosan és cégekre lebontva leírni, hogy majd minden nap megkeres egy-
egy olyan cég, akik felé számlatartozásunk van. Sajnos nem tudok nekik mit ígérni, mert szinte
teljes mértékben fizetésképtelenek vagyunk. Az ÖNHIKI pályázat beadásához szükséges
igazolásokat minden cég probléma nélkül kiállította, és segítségükről biztosítottak a pályázat
kapcsán, de többen is kifejezték szándékukat, hogy nem feltétlen tudnak fizetési haladékot adni a
pályázat elbírálásáig, sőt kifizetéséig. Sajnálatos módon több élelmiszeripari beszállító is szankciók
megtételére kényszerül, de mindenki korrektül és kellően informálva teszi meg lépéseit. Ettől
eltekintve is ellátási gondokkal kell szembenéznünk legkésőbb november hónapban.

Kintlévőségeink:

- Iskolai társulásunkból fakadó kintlévőségeink:

o Ambrózfalva: Szeptember hónapban ismét kaptunk Ambrózfalváról átutalást. Ennek
eredményeképpen a 2011. évi januári és februári számla teljes mértékben, és a
márciusi számla kis mértékben kifizetésre került. Április hónaptól kezdődően
továbbra is fennáll a számlatartozás.

o Csanádalberti: A társult település befizetései állandóságot mutatnak, de ez arra
elegendő, hogy ne nőjön a számlatartozásuk 12 hónapon túl.

- Körjegyzőségi társulásból adódó kintlévőség és annak következményei. Nagyér és Pitvaros
Önkormányzatai az előre meghatározott társulási összegeket kellő időben és mértékben
megfizették a körjegyzőség számlájára. Ez az összeg tartalmazza a munkabéreket, irodai
költségeket és egyéb szükséges összegeket is. Mivel Csanádalberti Önkormányzata ezen
társulás hozzájárulását sem tudja fizetni, így a törvényileg kötelező bérjellegű juttatások
egy részét nem tudtuk kifizetni az alkalmazottak részére.

Pitvaros, 2011. november 23.

Radó Tibor
polgármester


